
Lidköping

Protokoll vid styrelsemöte torsdag 13 januari 2022 kl.9.30-12.00

Närvarande:
Lennart Isaksson
Svante Johnsson
Reinhold Svensson
Inger Ullmarker 
Nils Fredell
Thomas Karlsson

1. Mötets öppnande 
 Ordförande öppnar mötet och hälsar deltagarna välkomna.

2. Godkännande av dagordning
 Dagordningen godkänns. Punkten rekrytering tas vid ett kommande fysiskt möte.

3. Föregående protokoll
Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll.

4.   Ekonomi
Lennart går igenom resultatrapporten.

- Uppföljning av avgiftsinbetalningar
Föreningen har 1054 medlemmar idag vilket innebär att antalet medlemmar står 
sig bra trots bristen på aktiviteter.

- Ekonomiskt läge i förhållande till budget.
Den inställda grötfesten har inneburit att vi hamnar på ett positivt resultat för 2021
på 28 552 kr före finansiella intäkter och kostnader. Beslutades att föreslå 
årsmötet att balansera vinsten.

-Budget 2022
Budget uppvisar en omsättning på 381 kkr (310 få) och ett nollresultat då en 
förväntad ökad aktivitetsnivå också ger högre kostnader.

-Hyreskontraktet
Har sagts upp av hyresvärden för omförhandling.

5.   Konferenser och möten-inbjudningar och rapporter
- Möte med Vuxenskolan
Inger rapporterade från ett positivt möte.

-Årsmöte
Mot bakgrund av den kraftigt ökande smittspridningen beslutades flytta årsmötet 
till månadsmötet 21 april med förhoppningen att kunna hålla ett fysiskt möte. 
Detta löser även lokalfrågan.

-Verksamhetsberättelse
Inger arbetar med utkast vilket skickas till resten av styrelsen för synpunkter.
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6.  PR, annonser, hemsida -mm
- Facebook och Instagram
Anita som ska se på frågan är bortrest just nu men Thomas påminner.

- SPF appen
Svante tror mer på appen för effektiv och enkel kommunikation med medlemmar 
och kommer att slå ett slag med ett mailutskick till medlemmarna.

7. Rekrytering och återvärvning
Bordläggs

8. Våra aktiviteter
-Månadsmöte i januari, inställt

-Café 15
Inger kontaktar Kerstin för diskussion om upplägg

-Bridgen
Ligger på ungefär halva nivån just nu mot tidigare. Vi avvaktar utvecklingen. 
Svante har kontakt främst via tävlingsledarna.

-Vattengympa startas den 25 januari.

9. Övriga rapporter
-Stadsutvecklingsplan
Finns på kommunens hemsida

-Valkommittén
Nils och Lennart avgår ur styrelsen. Det finns två aktuella namn som troligen kan 
ersätta.

10. Övriga frågor
-Påverkanskurs, inställd

-Svante har tagit fram en blankett för aktivitetsredovisning/ersättning

-Släktforskarna har ställt in tills vidare

11. Nästa styrelsemöte

Torsdagen 24/2 - 2022 kl.9.30 – 12.00 troligen via Zoom

Vid protokollet             Justeras

Reinhold Svensson                              Inger Ullmarker
                             Ordförande
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